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Marlene Persson <marlenepersson62@gmail.com>

SV: Varsel ang. styring av Norges volleyballforbund - VIKTIG
Holstad, Gro <Gro.Holstad@idrettsforbundet.no> 12 June 2020 at 09:19
To: Marlene Persson <marlenepersson62@gmail.com>
Cc: "ellen_m_burheim@hotmail.com" <ellen_m_burheim@hotmail.com>, "Sønstebø, Anders"
<Anders.Sonstebo@ssb.no>, Granlund Oddbjørn <oddbjorn.granlund@ramirent.no>, "lise.fischaa"
<lise.fischaa@gmail.com>, "Kvalevåg, Karen" <Karen.Kvalevag@idrettsforbundet.no>

Hei

Vi viser til mottatt varsel sendt generalsekretær Karen Kvalevåg 10. juni 2020.

 

Dersom organisasjonsledd tilsluttet et særforbund har innsigelser til driften av særforbundet i tingperioden, må dette
løftes til tinget som styret rapporterer til.

Forbundsstyret er høyeste myndighet i perioden mellom forbundstingene og står til ansvar overfor forbundstinget for
driften av forbundstinget i tingperioden. Vi vil anbefale dere å gjøre dette.

Når det gjelder forhold knyttet til kontrollkomiteens bemerkninger, vil Norges Idrettsforbund følge opp dette overfor
Norges Volleyballforbund.

 

 

Med vennlig hilsen

 

Gro Holstad

Leder virksomhetsområdet Organisasjon

 

Mob: +47 922 02 665

gro.holstad@idrettsforbundet.no

www.idrettsforbundet.no

 

Denne e-posten og eventuelle vedlegg kan inneholde konfidensiell informasjon, og er kun beregnet for rette mottaker. Hvis du mottar denne meldingen ved en
feiltakelse, ber vi om at du holder innholdet konfidensielt, kontakter avsender og sletter meldingen.

 

 

 

Fra: Marlene Persson <marlenepersson62@gmail.com> 
Sendt: onsdag 10. juni 2020 13:01
Til: Kvalevåg, Karen <Karen.Kvalevag@idrettsforbundet.no>
Kopi: ellen_m_burheim@hotmail.com; Sønstebø, Anders <Anders.Sonstebo@ssb.no>; Granlund Oddbjørn
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<oddbjorn.granlund@ramirent.no>; lise.fischaa <lise.fischaa@gmail.com>
Emne: Varsel ang. styring av Norges volleyballforbund

 

Hei, 

Med utgangspunkt i NVBFs sitt ting som skal avholdes førstkommende lørdag, tar vi med dette kontakt for å komme
med det som er å betrakte som et varsel. 

Ettersom tiden frem til NVBF sitt ting er knapp ber vi om at vår henvendelse videreformidles til andre sentralt i NIF,
dersom generalsekretæren ikke har kapasitet til å håndtere dette på så få dager. Vi beklager at dette kommer tett opp
til helgens ting, men dette skyldes at vi ikke har hatt tilgjengelig all nødvendig informasjon før i dag.

Over flere år har kommunikasjon og styring vært en utfordring fra NVBF sentralt. Det later til at dette problemet blir
verre fremfor bedre. Under lister vi opp overordnede punkter. Relevante vedlegg er lagt ved. Ytterligere e-
postkorrespondanse kan fremlegges i tillegg til vedlagte dokumenter om ønskelig.

1. Det grunnleggende først. Innkalling til tinget er i strid med bestemmelsene, ettersom det først  i dag, tre dager før
avholdelse av tinget, ble gjort tilgjengelig regnskap for 2019. Vi har naturligvis forståelse for at coronasituasjonen har
kunnet forsinke dette, men det må sees i forlengelse av punktene under.

2. Det har gjennomgående de siste årene vært en ukultur der forbundet sentralt enten ikke svarer på spørsmål,
ettersender dokumentasjon mm. eller svarer så sent at det ikke er mulig for øvrige organisasjonsledd å gjøre
nødvendige forberedelser for å ta stilling til saker som er viktige for organisasjonen. Dette har blitt påpekt av
kontrollkomiteen i både årets og fjorårets beretning samt av styret i Region Øst ved tidligere anledninger. Dette var
særlig problematisk i forkant av moderniseringsprosessen før tinget i 2018, slik vedlegg oppsummerer. Mangelen på
involvering og kommunikasjon har vært en gjennomgående utfordring for demokratiske prosesser i organisasjonen.
Vedlegg som ble sendt med e-post til hele forbundsstyret samlet der dette påpekes av gammelt styre i region øst
08.11.2018 er vedlagt. Det ble imidlertid ikke tatt grep og dette resulterte blant annet i at nestleder i Region Øst trakk
seg i protest. Bakgrunnen for dette er beskrevet i notat til styret vedlagt. Gjengangeren er mangel på kommunikasjon
og involvering av øvrige organisasjonsledd i demokratiske prosesser i forbundet. Ut fra kontrollkomiteens beretning
og kommentarer fra 2019, gjelder mangelen på kommunikasjon og involvering også andre organisasjonsledd og
forsinker arbeid som er kritisk for demokratiske prosesser, som blant annet illustrert ved kontrollkomiteens beretning
for 2018 og 2019. Dette må med andre ord sees som en vedvarende tendens over flere år som har blitt påpekt flere
ganger uten forbedring.

3. I lys av ovennevnte er det særlig problematisk at ikke regnskapet for 2019 ble tilgjengeliggjort innen fristen. Det har
seg nemlig slik at et svært omstridt punkt ved moderniseringsforslaget som ble vedtatt på forrige ting var at regionene
skulle opphøre som selvstendige organisasjonsenheter med egen regnskapsføring. Dette gikk til slutt ikke tinget med
på og det ble vedtatt at man skulle føre en konsernkontomodell slik at regionene skulle ha oversikt over egen drift og
EK, da dette i praksis var regionenes mulighet til å i en viss grad styre egen aktivitet. Imidlertid later det til at NVBF
sentralt ikke har fulgt dette tingvedtaket og at regnskapsføringen ikke er i tråd med dette. I praksis har man med dette
fratatt regionene den ene formen for selvstendighet tinget vedtok at dette organisasjonsleddet skulle ha. Dette har
ikke blitt kommunisert og ved spørsmål vedrørende dette har svar enten uteblitt eller kommet svært sent.
Kontrollkomiteen bemerker det samme og har måttet legge ved et vedlegg i årsberetning i dag, der dette
kommenteres ytterligere. Dette er et skrekkeksempel på hvordan omgå demokratiske avgjørelser og i tillegg utelate
eller holde tilbake informasjon vedrørende dette.

4. Kontrollkomiteen har over flere år nå uttalt bekymring for både regnskapsføring og mangelen på kommunikasjon
og informasjon. Revisor konkluderte i 2018 med at styrets plikter for regnskapføring ikke var overholdt pga
manglende evne til å skille mellom aksjeselskapet NVE og NVBF og manglene ajourført regnskap. Denne
konklusjonen er gjentatt for 2019. Til kontrollkomiteens uttalelse om at det er uvisst hvordan likviditetsutfordringene til
NVBF for 2018 på over 1 million NOK ble løst, kan vi med dette informere om at dette ble gjort via en låneavtale med
Region Øst på 900 000 (Som da fortsatt var en selvstendig juridisk enhet). Denne låneavtalen ønsket NVBF først å
holde konfidensiell, men dette godtok ikke daværende styre i regionen. Egenkapitalen ble oss bekjent tilbakeført etter
at NVE fikk inn inntekter igjen. Det fremgår i regnskapet som en note over kortsiktig gjeld. Dette viser igjen hvordan
sammenblanding av økonomi mellom ulike ledd/instanser skaper manglende gjennomsiktighet og utfordringer hva
gjelder regnskapsføring. Utkast til avtalen er vedlagt.

5. Med tanke på ovennevnte mener vi det ikke er forsvarlig å avholde tinget slik innkalt. For det første er behovet for å
se regnskap og revisors beretning for 2019 i god tid kritisk mtp å vurdere hvorvidt forbundet sentralt har brutt vedtak
fra forrige ting. Dette påvirker også valget av nytt styre, ettersom sittende president er foreslått for en ny periode. For
det andre er det vanskelig å ikke se manglende informasjon ifm med årets ting som del av en større trend som har
pågått over flere år og hvor det later til at man enten ikke evner eller ønsker å forbedre seg. For det tredje innebærer
selve gjennomføringen av tinget en tilleggsutfordring med tanke på at dette skal avholdes digitalt. Det sier seg selv at
digital gjennomføring ikke er forenlig med å skulle kunne ha nødvendige og viktige diskusjoner som er kritiske for den
videre demokratiske prosessen i organisasjonen. Behovet for dette er ekstra presserende, gitt årets forutsetninger og
kontrollkomiteens beretning.
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Denne listen er ikke uttømmende og vi kunne kommet med flere eksempler der vi stiller spørsmål rundt manglende
involvering og brudd med tingvedtak. Det som påpekes her er etter vår mening de mest overordnede utfordringene. 

Vi ber med dette om at NIF vurderer hvorvidt NVBFs ting bør utsettes og om NVBF bør underlegges styring av NIF
sentralt inntil man kan avholde et fysisk ting i tråd med bestemmelsene der ny ledelse kan velges.

I kopi: Leder av kontrollkomiteen i NVBF, Ellen Mari Burheim

Mvh

Marlene Persson, Lise Fischaa, Anders Sønstebø og Oddbjørn Granlund

 


